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ZAPISNIK 

 

Sa 2. sjednice Općinskog vijeća Općine Kali održane u vijećnici Općinskog doma Kali,  

Trg Marnjive 23, dana 28.06.2023 godine s početkom u 17.30 sati. 

 

 Predsjednik općinskog vijeća pozdravlja sve prisutne te prelazi na utvrđivanje kvoruma. 

 

Prisutni Općinski vijećnici: 

 

1. MARIJA ZELENČIĆ  

2. LINDA KOLEGA BABAJKO 

3. VLATKA DUNDOV 

4.MARKO KOLEGA 

5. ZDENKO LONGIN 

 6. DUŠKO VIDOV 

7. NINO LONGIN 

8. MARIN KOLEGA  

 

 

Odsutni vijećnik:  

 

- Ante Gobin 

 

Ostali prisutni: 

- Bruno Mišlov- načelnik, Pročelnica JUO  Nives Perin, Ines Maštruko referent za financije. 

 

Utvrđuje se da je na sjednici nazočno 8 vijećnika ( od ukupno 9 vijećnika ), postoji kvorum te se 

mogu donositi pravovaljane odluke. 

 

Predsjednica  Općinskog vijeća predlaže dnevni red:  

 

DNEVNI   RED : 

 

1. Verifikacija zapisnika sa 1. sjednice Općinskog vijeća održane dana  1. 06 i 5.06. 2023. 

godine, 

2. Prijedlog Proračuna za 2023. godinu sa projekcijama za 2024– 2025. god, 

3. Prijedlog Odluke o utvrđivanju i raspodijeli rezultata te pokriću manjka Proračuna Općine 

Kali za 2022. godinu,  

4. Prijedlog  Odluke o Izvršavanju Općinskog proračuna  za 2023. godinu 

5. Prijedlog  Programa  održavanja  komunalne infrastrukture  u Općini Kali za 2023. 

     godinu, 

6. Prijedlog  Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2023.god, 

7. Prijedlog Programa korištenja sredstava naknade  za zadržavanje nezakonito, 

izgrađenih  zgrada u prostoru na području Općine Kali  za 2023godinu, 

8. Prijedlog  Programa javnih potreba u kulturi za 2023. godinu 

9. Prijedlog Programa  javnih potreba u športu za 2023. godinu, 

10. Prijedlog  Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i školstvu za 2023.godinu, 

11. Prijedlog  Programa socijalnih potreba u Općini Kali za 2023. godini, 

12. Prijedlog  Odluke o  raspoređivanju sredstava za  redovito financiranje  političkih 
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stranaka i članova  općinskog vijeća  općine Kali  s liste grupe birača  za  2023.g, 

      13.  Prijedlog Programa  utroška boravišne  pristojbe za 2023. godine, 

      14. Prijedlog odluke  o plaći i drugim pravima dužnosnika Općine Kali,  

  15.   VIJEĆNIČKA PITANJA 

 

 Predsjednica Općinskog vijeća:  Otvara se rasprava.  

S obzirom da se nitko ne javlja za riječ dajem na glasovanje predloženi Dnevni red.  

 

„ZA“- 8 VIJEĆNIKA  

„ PROTIV“ NITKO  

 

Konstatira se da je s 8 glasova „ZA“ i  0 glasova  „PROTIV“ prihvaćen u cijelosti Dnevni red.  

 

TOČKA 1. : Verifikacija  zapisnika sa konstituirajuće sjednice Općinskog vijeća Općine Kali        

                 održane dana 1.06.2023. i 5.6.2023. godine . 

 

 

Predsjednica općinskog vijeća: Dali ima  primjedbi na zapisnik sa 1. sjednice općinskog vijeća 

održane dana 1.06. i 5.06. 2023. godine. Otvara raspravu .  

 

S obzirom da se nitko ne javlja za riječ daje na glasovanje . Tko je za to da se verificira Zapisnik 

1. sjednice Općinskog vijeća Općine Kali  održane dana 1.06.2023 i 5.6.2023 godine ? 

 

„ZA“  8 VIJEĆNIKA  

„PROTIV“ 0 VIJEĆNIKA 

„SUZDRŽAN“ 0 VIJEĆNIKA 

 

Predsjednica konstatira da je  s 8 glasova „ZA“ i 0 glasova  PROTIV i 0 „SUZDRŽAN“ verificiran  

je zapisnik sa 1.  sjednice Općinskog vijeća Općine Kali   održane dana 1.06.2023. i 5.6.2023 

godine.  

 

TOČKA 2:  Prijedlog Proračuna za 2023. godinu sa projekcijama za 2024– 2025. 

 

Načelnik Općine Kali, Bruno Mišlov uvodno obrazlaže prijedlog proračuna za 2023. godinu sa 

projekcijama za 2024 – 2025. godinu.  

 

Predsjednica Općinskog vijeća otvara raspravu. 

 

MARKO KOLEGA: Mi koalicija HDZ, SDP nećemo davati amandmane  jer mislimo da nema 

smisla, ali skupa imamo nekoliko pitanja vezano za proračun.  

 

Zanima me građenje komunalne infrastrukture 

Prvo što me zanima trotoar, napisali ste da će se trotoar financirati od komunalnog doprinosa i 

županijskih cesta.  

Županijske ceste vas nisu stavili u proračun za ovu godinu, zašto vas nisu stavili to ne znam .  

 

NAČELNIK: Županijske ceste će nas staviti u proračun  kada budu radili rebalans.  

 

MARKO KOLEGA: za Obalna šetnica Mul – Kolegini- Artina ste stavili 100. 000,00 Eur-a , jeli to 

spada od Teša magazina do Ćoća ili se to širi dalje.  

 

INES MAŠTRUKO: Odnosi se na sve odrađeno do sada.  
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MARKO KOLEGA: Za sekundarni lukobran Batalaža dali imamo već gotov projekt ? 

NAČELNIK: Glavni projekt je još u izradi ostale su samo još manje finese.  

MARKO KOLEGA: Zašto je  otkup zemljišta u Batalaži  predviđeno malo sredstava? 

INES MAŠTRUKO: Fizički nećemo moći više od dva obraditi do kraja godine.  

 

MARKO KOLEGA: Što je sa nerazvrstanom cestom u V. Lamnjani  , da li smo napravili  glavni 

projekt dali idemo u realizaciju projekta.  

 

INES MAŠTRUKO: Cestu nismo isprojektirali do kraja.  Projektant  je na sjednici općinskog vijeća 

u prošlom sazivu  izlagao  više  opcija-mogućnosti izgradnje ceste. S obzirom da općinsko vijeće  

nije donijelo  Odluku o pravcu izgradnje ceste iz V. Lamnjane , projektant  je tražio raskid ugovor te  

je načelnik   potpisao Sporazumni raskid ugovora.  

 

MARKO KOLEGA: Vidim da nema stavke  Općinski dom, ne planira se  ništa  u ovoj  godini ? 

 

INES MAŠTRUKO: Za ovu godinu nismo planirali, nismo se javili na natječaj za Flag jer je iznos 

izvođenja  radova za adaptaciju  općinskog doma znatno veći  nego što je  iznosila procijenjena 

vrijednost radova..  

 

MARKO KOLEGA: Imam pitanje u vezi odvoz otpada? 

Zarabaniž izgleda grozno. Svi znamo da se tamo trpa sve i svašta, ideja da se otvore vrata u 

Zarabanižu je bila da ne bude divljih  odlagališta, ali mi smo onda  jedan puta godišnje zvali 

Čistoću i naručili je i  oni bi taj otpad  odnijeli u Zadar. Zarabaniž je nešto što se mora riješiti, 

mislim da će Vam doći inspekcija i onda će te platiti kaznu.  

 

MARKO KOLEGA: Zašto stipendije za studente nisu bile ove godine, iako nema proračuna ima 

privremeno financiranje i formalno se mogu raspisati natječaj za stipendije.  

Za Održavanje nerazvrstanih cesta vidim da ste u proračunu tu stavku dosta  smanjili  u odnosu na 

prošle godine isto tako  i  za održavanje poljskih puteva. Ja  mislim da je  više  novca predviđeno,  

 za Održavanje javne rasvjete. 

 

INES MAŠTRUKO:  Za javnu rasvjetu  je planirano  više  sredstava iz razloga što je Hripa 

naručivala nove lampe iz Veritas Esco. 

Svake godine imamo dosta lampi koje idu u Split na popravak, tu su predviđena sredstva za 

montažu i demontažu tih lampi. Prošle godine na  led rasvjetu  je  utrošeno  tri puta  više sredstava 

nego prije.  

 

MARKO KOLEGA: Održavanje groblja se u proračunu isto povećao iznos ?  

 

INES MAŠTRUKO: Značajno j povećan iznos jer smo sada nabavili tucanik za  nasipavanje  staza 

na groblju i uzeli smo digitalni program uređenje grobnih očevidnika, koji je napokon došao na red.  

 

DUŠKO VIDOV: Mene zanima dali su kroz proračun prikazani radovi koji su se sada odvijali u ovo 

doba.  

INES MAŠTRUKO: Svi troškovi su stavljeni u proračun.  

 

DUŠKO VIDOV: Dali je plaćen komunalni doprinos od strane Plodine ?  

 

INES MAŠTRUKO: Plaćen je komunalni doprinos u jednokratnom iznosu od 260 tisuća eura, znači 

oko 2. milijuna kuna.  

 

S obzirom da se nitko više ne javlja za riječ, predsjednica Općinskog vijeća zaključuje raspravu te 
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stavlja na glasovanje: 

 Tko je za to da se prihvati prijedlog Proračuna za 2023. godinu sa projekcijama za 2024– 2025. 

 

„ZA“ 5“ VIJEĆNIKA  

„PROTIV“ 0 VIJEĆNIKA  

„SUZDRŽAN“ 3 VIJEĆNIKA 

 

Predsjednica Općinskog vijeća konstatira da se s 5 glasova „ ZA“, 3 „ SUZDRŽAN , 0 „ PROTIV“  

donijeta odluka o prihvaćanju   prijedloga Proračuna za 2023. godinu sa projekcijama za 2024– 

2025. 

 

  

TOČKA  3. Prijedlog Odluke o utvrđivanju i raspodijeli rezultata te pokriću manjka      

                    Proračuna Općine Kali za 2022. godinu.    

 

Ines Maštruko:  uvodno obrazlaže  prijedlog Odluke  o uvrđivanju i raspodjeli rezultata te pokriću 

manjka  Proračuna općine Kali  za 2022.godinu. 

 

 Predsjednica   Općinskog vijeća otvara raspravu.  

 

S obzirom da se nitko više ne javlja za riječ, predsjednica Općinskog vijeća zaključuje raspravu te 

stavlja na glasovanje: 

 Tko je za to da se prihvati prijedlog Odluke o utvrđivanju i raspodijeli rezultata te pokriću manjka 

Proračuna Općine Kali za 2022. godinu.    

 

„ZA“ 5“ VIJEĆNIKA  

„PROTIV“ 0 VIJEĆNIKA  

„SUZDRŽAN“ 3 VIJEĆNIKA 

 

Predsjednica Općinskog vijeća konstatira da je s 5 glasova „ ZA“, 3 „ SUZDRŽAN , 0 „ PROTIV“   

donijeta Odluka o utvrđivanju i raspodijeli rezultata te pokriću manjka proračuna Općine Kali za 

2022. godinu.    

 

TOČKA 4.Prijedlog  Odluke o Izvršavanju Općinskog proračuna  za 2023. godinu 

 

Nives Perin uvodno obrazlaže prijedlog Odluke o Izvršavanju Općinskog proračuna za 2023. 

godinu..  

 

Predsjednica  Općinskog vijeća otvara raspravu. 

 

S obzirom da se nitko više ne javlja za riječ, predsjednica Općinskog vijeća zaključuje raspravu te 

stavlja na glasovanje: 

 Tko je za to da se prihvati prijedlog  Odluke o Izvršavanju Općinskog proračuna  za 2023. godinu 

 

„ZA“ 5“ VIJEĆNIKA  

„PROTIV“ 0 VIJEĆNIKA  

„SUZDRŽAN“ 3 VIJEĆNIKA 

 

Predsjednica Općinskog vijeća konstatira da je s 5 glasova „ ZA“, 3 „ SUZDRŽAN , 0 „ PROTIV“ 

prihvaća se prijedlog  odluke o izvršavanju Općinskog proračuna  za 2023. godinu. 
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TOČKA 5. Prijedlog  Programa  održavanja  komunalne infrastrukture  u Općini Kali za 

2023. godinu, 

 

Nives Perin uvodno obrazlaže Program održavanja komunalne infrastrukture..  

 

Predsjednica  Općinskog vijeća otvara raspravu. 

 

MARKO KOLEGA: Prošle godine smo  predvidjeli u Proračunu  41.000,00  eura, a ove godine 

17.000,00 eura, mislim da je to jako malo jer su nam ceste u katastrofalnom  stanju, ima dosta rupa.  

 

S obzirom da se nitko više ne javlja za riječ, predsjednik općinskog vijeća zaključuje raspravu te 

stavlja na glasovanje:  

Tko je za to da se prihvati prijedlog  Programa  održavanja  komunalne infrastrukture  u Općini Kali 

za 2023. godinu? 

 

„ZA“ 5“ VIJEĆNIKA  

„PROTIV“ 0 VIJEĆNIKA  

„SUZDRŽAN“ 3 VIJEĆNIKA 

 

Predsjednica Općinskog vijeća konstatira da je s 5 glasova „ ZA“, 3 „ SUZDRŽAN , 0 „ PROTIV“ 

usvojen  prijedlog  Programa  održavanja  komunalne infrastrukture  u Općini Kali za 2023. godinu. 

(Program se nalazi u privitku Zapisnika) 

 

TOČKA 6.: Prijedlog  Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za      

                     2023. 

 

Nives Perin uvodno obrazlaže Program gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture.  

Predsjednica Općinskog vijeća otvara raspravu. 

 

S obzirom da se dalje  nitko ne javlja za riječ, predsjednica  općinskog vijeća zaključuje raspravu te 

stavlja na glasovanje: 

Tko je za to da se prihvati Prijedlog  Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

za 2023? 

 

„ZA“ 5 VIJEĆNIKA  

„PROTIV“ 0 VIJEĆNIKA  

„SUZDRŽAN“ 3 VIJEĆNIKA 

 

Predsjednica općinskog vijeća konstatira da je s 5 glasova „ ZA“, 3 „ SUZDRŽAN“ , 0 „ PROTIV“ 

prihvaća se  prijedlog  Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2023. 

 

 

TOČKA 7. Prijedlog Programa korištenja sredstava naknade  za zadržavanje nezakonito 

izgrađenih  zgrada u prostoru na području Općine Kali  za 2023godinu 

 

Nives Perin govori uvodno obrazlaže  Program 

 

Predsjednica Općinskog vijeća otvara raspravu. 

 

S obzirom da se nitko ne javlja za riječ, predsjednica  općinskog vijeća zaključuje raspravu te 

stavlja na glasovanje:  

Tko je za to da se prihvati  prijedlog Programa korištenja sredstava naknade  za zadržavanje 
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nezakonito izgrađenih  zgrada u prostoru na području Općine Kali  za 2023. godinu? 

 

„ZA“ 5 VIJEĆNIKA  

„PROTIV“ 0 VIJEĆNIKA  

„SUZDRŽAN“ 3 VIJEĆNIKA 

 

Predsjednica  općinskog vijeća konstatira da je s 5 glasova „ ZA“, 3 „ suzdržan, 0 „ PROTIV“ 

donjet  Programa korištenja sredstava naknade  za zadržavanje nezakonito 

izgrađenih  zgrada u prostoru na području Općine Kali  za 2023godinu. 

(Program se nalazi u privitku zapisnika) 

 

TOČKA 8. Prijedlog  Programa javnih potreba u kulturi za 2023. godinu 

 

Nives Perin uvodno obrazlaže prijedlog Programa . 

 

Predsjednica  Općinskog vijeća otvara raspravu. 

 

S obzirom da se nitko ne javlja za riječ, predsjednica općinskog vijeća zaključuje raspravu te stavlja 

na glasovanje:  

Tko je za to da se prihvati prijedlog  Programa javnih potreba u kulturi za 2023. godinu ? 

 

„ZA“ 5 VIJEĆNIKA  

„PROTIV“ 0 VIJEĆNIKA  

„SUZDRŽAN“ 3 VIJEĆNIKA 

 

Predsjednica općinskog vijeća konstatira da je s 5 glasova „ ZA“, 3 „ suzdržan, 0 „ PROTIV“ 

donijet   Programa javnih potreba u kulturi za 2023. godinu. 

 

 

TOČKA 9. Prijedlog Programa  javnih potreba u športu za 2023. godinu 

 

Nives Perin uvodno obrazlaže prijedlog programa. 

 

Predsjednica  Općinskog vijeća otvara raspravu. 

 

S obzirom da se nitko ne javlja za riječ, predsjednica općinskog vijeća zaključuje raspravu te stavlja 

na glasovanje:  

Tko je za to da se prihvati prijedlog  Programa javnih potreba u u športu za 2023. godinu? 

 

 

„ZA“ 5 VIJEĆNIKA  

„PROTIV“ 0 VIJEĆNIKA  

„SUZDRŽAN“ 3 VIJEĆNIKA 

 

Predsjednica općinskog vijeća konstatira da je s 5 glasova „ ZA“, 3 „ suzdržan, 0 „ PROTIV“ 

donijet  Program javnih potreba u športu za 2023. godine.  

 

TOČKA 10. Prijedlog  Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i školstvu za       

                     2023.godinu, 

 

Nives Perin uvodno obrazlaže prijedlog programa.  

Predsjednica Općinskog vijeća otvara raspravu.  
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S obzirom da  se nitko ne javlja za riječ dajem na glasovanje : 

 Tko je da se usvoji prijedlog  Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i školstvu za 

2023.godinu? 

 „ZA“ 7 VIJEĆNIKA  

„PROTIV“ 0 VIJEĆNIKA  

„SUZDRŽAN“ 1 VIJEĆNIKA 

 

Predsjednica  Općinskog vijeća konstatira da je s 7 glasova „ ZA“, 1 „ SUZDRŽAN “, 0 „ 

PROTIV“  donjet   Program javnih potreba u predškolskom odgoju i školstvu za 2023.godinu. 

 

 

TOČKA 11:  Prijedlog  Programa socijalnih potreba u Općini Kali za 2023. godini, 

Nives Perin uvodno obrazlaže prijedlog programa. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara raspravu. 

 

S obzirom da  se nitko ne javlja za riječ dajem na glasovanje:  

Tko je za donošenje prijedlog  Programa socijalnih potreba u Općini Kali za 2023. godini? 

 

„ZA“ 6 VIJEĆNIKA  

„PROTIV“ 0 VIJEĆNIKA  

„SUZDRŽAN“ 2 VIJEĆNIKA 

Predsjednica Općinskog vijeća konstatira da je s 6 glasova „ ZA“, 2 „ SUZDRŽAN“, 0 „ PROTIV“  

donijet  Programa socijalnih potreba u Općini Kali za 2023. godini. 

 

 

TOČKA 12. Prijedlog  Odluke o  raspoređivanju sredstava za  redovito financiranje  

političkih stranaka i članova  općinskog vijeća  općine Kali  s liste grupe birača  za   2023.g 

 

Nives Perin uvodno obrazlaže prijedlog programa.  

Predsjednik Općinskog vijeća otvara raspravu. 

 

S obzirom da  se nitko ne javlja za riječ dajem na glasovanje:  

Tko je za donošenje Prijedlog  Odluke o  raspoređivanju sredstava za  redovito financiranje  

političkih stranaka i članova  općinskog vijeća  općine Kali  s liste grupe birača  za  2023.g ? 

 

„ZA“ 8 VIJEĆNIKA  

„PROTIV“ 0 VIJEĆNIKA  

„SUZDRŽAN“ 0 VIJEĆNIKA 

 

Predsjednica Općinskog vijeća konstatira da je s 8 glasova „ ZA“, 0 „ SUZDRŽAN“, 0 „ PROTIV“ 

podnijeta je prijedlog  Odluke o  raspoređivanju sredstava za  redovito financiranje  političkih 

stranaka i članova  općinskog vijeća  općine Kali  s liste grupe birača  za  2023.g.  

 

 

TOČKA 13. Prijedlog Programa  utroška boravišne  pristojbe za 2023. godine 

 

Nives Perin uvodno obrazlaže prijedlog programa.  

 

Predsjednica Općinskog vijeća otvara raspravu. 

 

ZDENKO LONGIN: Poštu su ova sredstva namijenjena za plaže, zanima me zašto ne rade tuševi na 
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plažama u Batalaži i u Kolegini – Artini?  

 

NAČELNIK: Tuševi koji ne rade naručeni su novi i trebali bi doći do kraja sedmice.  

 

S obzirom da  se nitko ne javlja za riječ dajem na glasovanje:  

Tko je za donošenje prijedlog Programa  utroška boravišne  pristojbe za 2023. godine ? 

 

„ZA“ 8 VIJEĆNIKA  

„PROTIV“ 0 VIJEĆNIKA  

„SUZDRŽAN“ 0 VIJEĆNIKA 

 

Predsjednica Općinskog vijeća konstatira da je s 8 glasova „ ZA“, 0 „SUZDRŽAN“, 0 „ PROTIV“ 

donijet Programa  utroška boravišne  pristojbe za 2023. godine. 

 

TOČKA 14. Prijedlog odluke o plaći i drugim pravima dužnosnika Općine Kali   

 

Načelnik govori uvodno obrazloženje.  

 

Predsjednica Općinskog vijeća otvara raspravu. 

 

S obzirom da  se nitko ne javlja za riječ dajem na glasovanje:  

Tko je za davanje suglasnosti na  Statut  Narodne knjižnice Kali ?  

 

 

„ZA“ 6 VIJEĆNIKA  

„PROTIV“ 0 VIJEĆNIKA  

„SUZDRŽAN“ 2 VIJEĆNIKA 

 

Predsjednica Općinskog vijeća konstatira da je s 6 glasova „ ZA“, 2 „ SUZDRŽAN, 0 „ PROTIV“   

donijeta  Odluka o plaći i drugim pravima dužnosnika Općine Kali.    

 

 

 TOČKA 15:  VIJEĆNIČKA PITANJA  

Nema pitanja. 

 

Završeno u 18,35 sati. 

 

 

Zapisnik sastavila:  

Nives Perin 

 

Predsjednica Općinskog vijeća:  

Linda Kolega Babajko, prof. 




